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Protokół nr 60/2024 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytego dnia 18 kwietnia 2024 r. 

 

 

 

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali 

obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 

32. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1) Artur Maruszczak - zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej 

i inwestycyjno-remontowej; 

2) Mikołaj Miścicki – radca prawny; 

3) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego; 

4) Jagoda Zmarz – kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji. 

 

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 i powitania dokonał przewodniczący komisji 

Adam Oczoś. Przewodniczący komisji poinformował, że zostało osiągnięte kworum, 

więc obrady Komisji Infrastruktury są prawomocne (w chwili rozpoczęcia obrad 

nieobecni byli radni: Michał Nowak, Dominik Szustakiewicz i Sławomir Wołkowiecki. 

Radni dołączyli do posiedzenia). 

 

Ad 2. 

Wnioski do porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu nr 59/2024 z 21 marca 2024 r. 

4. Stan przygotowania lub realizacji zadań w zakresie remontów dróg i chodników.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek 

o nr 1379/2 i 1392 k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Kłodnica przy ul. Wisławy Szymborskiej. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 28, położonym na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym 

w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 12, położonym na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym 

w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 32, położonym na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym 

w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 263, położonym na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

11.  Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji poinformował, iż nie ma żadnych wniosków do porządku 

obrad i przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 59/2024 z 21 marca 2024 r. 

 

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi, przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. protokoły: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ewa Czubek , Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 
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NIEOBECNI (3) 

Michał Nowak, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 4. 

Stan przygotowania lub realizacji zadań w zakresie remontów dróg i chodników.  

 

Tomasz Scheller poprosił, aby strona urzędowa sprawdziła i przedstawiła informację, 

czy wszystkie uwagi/wnioski mieszkańców zostały zaakceptowane i będą 

zrealizowane, jeśli nie zostaną wykonane.  

 

Micha Nowak zwrócił uwagę na pkt. 21 „Przebudowa ul. Karpackiej”, ponieważ 

przebudowa dot. będzie również ul. Dunikowskiego. Następnie zapytał, od kiedy 

będzie realizowana inwestycja drogowa ul. Jasińskiego. 

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak wyjaśnił, że dokumentacja jest przygotowana, 

gmina poszukuje środków zewnętrznych i liczy na środki zewnętrze, chociażby 

z Krajowego Planu Odbudowy.  

 

Michał Nowak zapytał także o ul. Głubczycką 8-10, ponieważ temat jest neuralgiczny 

dla mieszkańców, a realizacja nie jest przewidziana na bieżący rok.  

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że inwestycja nie będzie zrealizowana w tym roku, 

ponieważ nie przewidziano jej w budżecie. 

 

Michał Nowak przypomniał o ulicach: Floriana, Błonie, Mrożka, Szymborskiej.  

 

Tomasz Scheller kończąc dodał, iż uważa, że gmina powinna brać przykład od gminy 

Ujazd, która buduje drogi połowe tańsze, ale o połowe więcej. Oczywiście owe drogi 

są gorsze jakościowo, czyli będą nadawały się do użytku około 20 lat. Poinformował 

także, że w niektórych miejscach mogłyby być niższe latarnie, więc tańsze itp.  

 

Zastępca prezydenta przypomniał, iż strona urzędowa od wielu lat także buduje drogi 

oraz chodniki tańsze, takie jak gmina Ujazd.  

 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma więcej osób 

zgłaszających się do dyskusji, więc komisja zapoznała się oraz przyjęła 

ww. informację.  
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Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek 

o nr 1379/2 i 1392 k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Kłodnica przy ul. Wisławy Szymborskiej. 

 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma osób zgłaszających się 

do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 28, położonym na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma osób zgłaszających się 

do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym 

w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 12, położonym na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma osób zgłaszających się 

do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym 

w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 32, położonym na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma osób zgłaszających się 

do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 
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Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 9. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym 

w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 263, położonym na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma więcej osób 

zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 10. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji podziękowała wszystkim za współpracę w VIII 

kadencji. 

 

Zastępca prezydenta również podziękował za współpracę.  

 

Przewodniczący komisji także podziękował za współpracę oraz wszystkie sugestie, 

uwagi członków komisji. 
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Ad 11. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 16:50 

zamknął obrady Komisji Infrastruktury.         

 

           

                                                                                PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

 

                                                                                               Adam Oczoś (-) 
  

 
Protokołowała Joanna Motyl 


